

Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب: 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: Dec 05, 2023
Ref: EL/017/2023

التاريخ : 05 ديسمبر 2023
المرجع : EL/017/2023

Subject: Notification from Easy Lease Motor Cycle Rental PJSC

الموضوع: إفصاح من شركة إيزي ليس لتأجير الدراجات النارية ش م خ

Greetings,

تحية طيبة و بعد،،

We would like to inform you that Easy Lease Motor Cycle Rental PJSC has successfully acquired 60% of "Fully Charged" One of the leading companies in the manufacture, supply, and installation of advanced electric chargers for various types of electric vehicles, it is built on contemporary and high-quality technologies, further enhanced by advanced digital solutions to improve the customer experience.

نحن بطمخ علماً، بأن شركة إيزي ليس لتأجير الدراجات النارية ش م خ، قد استحوذت بنجاح على حصة 60% من شركة "فولي جارجد" FULLY CHARGED الشركة الرائدة في مجال تصنيع، وتوريد وتركيب الشواحن الكهربائية المتطورة، والمتعلقة بشحن المركبات الكهربائية بمختلف أنواعها، والتي تعتمد في كافة أعمالها على التقنيات الحديثة والذكاء الإصطناعي والجودة العالية في أجهزتها مدعومة بحلول تقنية متقدمة لاستخدام أكثر سلاسة لمتعاملينهم.

As the authorized supplier for international brands of EV dealerships, Fully Charged has successfully installed over 5,000 advanced charging devices nationwide. With a proven track record, we anticipate doubling these numbers in the next year, through expanding our services strategically in the GCC region, and North Africa.

ونظراً لإعتبارها المزود المعتمد للعديد من العلامات التجارية للسيارات الكهربائية العالمية، نجحت شركة "فولي جارجد" من تركيب أكثر من 5000 جهاز شحن متطور على مستوى البلاد. وبفضل سجلنا الحافل، نتوقع مضاعفة هذه الأرقام خلال العام المقبل محلياً وخارج الدولة، من خلال توسيع خدماتنا بشكل استراتيجي لتشمل منطقة الخليج العربي وشمال إفريقيا.

This acquisition enhances our strategic footprint in sustainable mobility by leveraging shared synergies within the industry, fostering mutual benefits, and actively promoting the sustainable growth of the ecosystem.

ويساهم هذا الاستحواذ في تعزيز وجودنا الاستراتيجي في قطاع التنقل المستدام، من حيث الاستفادة من أوجه التوافق المشترك في قطاع الأعمال والمساهمة في التنمية المستدامة للنظام البيئي.

The transaction was finalized following the necessary procedures and approval authorities.

وتم إستكمال المعاملة بعد إستيفاء الإجراءات اللازمة والموافقة عليها من قبل الجهات التنظيمية المعنية.

Thanks and Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

أحمد محمد الساده – الرئيس التنفيذي
Ahmad Mohammad Al Sadah – CEO

